



Film : Voix féminine de l'Arctique

Synopsis : « Voix féminine de l'Arctique » est un documentaire qui dresse le portrait fascinant et inspirant de femmes modernes et accomplies, issues des premières nations de la République de Sakha. Les histoires personnelles de cinq protagonistes féminines façonnet trois courts-métrages documentaires.

Chaque nouvelle se concentre sur une situation charnière qui exige de la protagoniste qu'elle mobilise toutes ses forces intérieures qu'il s'agisse d'un moment de joie ou de tristesse, ou d'un tournant décisif dans sa carrière ou sa vie personnelle. Le film révèle la position active de ces femmes, leur trajectoire de développement personnel et leur rôle unique dans la typologie des femmes modernes.

Genre : Documentaire

Pays : Russie

#CCRKALINKA #FFA #FestivalfilmsAsiatiqueDakar #VoixfémininedelArctique #Sénégal #Russie #Yakoutie

Film: Female Voice of the Arctic

Synopsis: "Female Voice of the Arctic" is a documentary that paints a fascinating and inspiring portrait of successful modern women, representatives of the first nations of the Republic of Sakha. The personal stories of five female protagonists shape the three documentary novellas.

Each novella focuses on a pivotal situation that demands the protagonist mobilize all her inner strength be it a moment of joy or sadness, or a decisive turning point in her career or personal life. The film reveals the active position of these women, their trajectory of personal development, and their unique place in the typology of modern women.

Genre: Documentary

Country: Russia

#CCRKALINKA #FF, #DakarAsianFilmFestival #FemaleVoiceoftheArctic #Senegal #Russia #Yakoutie